



Н. 10-1.2/108 от 24.04.13

Секретариат KOOMET

COOMET Secretariat

Уважаемые Господа,

Позвольте Вам сообщить, что в соответствии с Постановлением Правительстве Республики Молдова н. 996 с 27.12.2012 «О мерах по Реформированию Инфраструктуры Качества», на базе Национального Института Стандартизаций и Метрологий (НИСМ) были созданы два института: Национальный Институт Метрологий (НИМ) и Национальный Институт Стандартизаций (НИС).

Национальному Институту Метрологии (НИМ) были полностью переданы все функции по содержанию, развитию и использованию Национальной базы эталонов, а также некоторые функции законодательной метрологии.

Юридический адрес института остался прежним: ул. Е. Кока, 28, MD 2064, Кишинэу, Республика Молдова.

Учитывая то, что деятельность НИМ будет развёртываться исключительно в области метрологии, мы надеемся, что создание НИМ будет плодотворным как для развития метрологии в Республики Молдова, так и для развития более тесного сотрудничества в рамках KOOMET.

Принимая во внимание вышесказанное, просим распространить эту информацию среди стран-членов KOOMET и изменить название института на Интернет-сайте KOOMET.

Dear Colleagues,

Let me to inform you that in accordance with the Decree of the Government of the Republic of Moldova Nr. 996 from 27.12.2012 "About Measures for Reforming the Infrastructure of Quality", on the base of the National Institute of Standardization and Metrology (NISM) were created two Institutes: The National Institute of Metrology (NIM) and The National Institute of Standards (INS).

To the National Institute of Metrology (NIM) have been fully transferred all the functions on the content, development and use of national database of standards, as well as some of the functions of legal metrology.

Legal address of the Institute remains the same: E. Coca str., 28, MD 2064, Chisinau, Republic of Moldova.

Given the fact that the activities of NIM will be deployed exclusively in the field of metrology, we hope that the creation of NIM will be fruitful both for the development of metrology in the Republic of Moldova, as well as for the development of closer cooperation within COOMET.

Taking into consideration the above, please spread this information among the countries - member of COOMET and change the name of the Institute on the COOMET Internet site.

С уважением,  
Виталий Драганча  
Генеральный директор

Best regards,  
Vitalie Dragancea  
General Director